
Zápis z 1. zasedání Školské rady Základní školy, Brno, Herčíkova 19, p. o.  

  

Školní rok: 2022/2023  

Datum: 14. 10. 2022 

Účast členů:  

Mgr. Jan Rozbořil  

Jitka Marinčová, DiS. 

 

PaedDr. Petr Halík – přísedící  

  

Program zasedání:  

1) Přivítání, zahájení ŠR v novém šk. roce 2022/2023 

2) Výroční zpráva školy za školní rok 2021/2022 

 – seznámení členů s obsahem a schválení 

3) Organizace školního roku 

4) Různé 

 

Průběh zasedání:  

1) Předseda ŠŘ přivítal přítomné a zahájil zasedání. Kvůli nedávno konaným volbám do  

     zastupitelstev měst a obcí ještě nebyl v době konání zasedání školské rady stanoven nový  

     mandát zástupci zřizovatele školy, proto se jednání nikdo z obce nezúčastnil. 

 

2) Ředitel školy předložil školské radě Výroční zprávu školy za uplynulý školní rok. Zpráva 

obsahuje akce pořádané školou (za I. stupeň i za II. stupeň), po zlepšení zdravotnické 

situace, kdy opět byla výuka více prezenční než distanční, se školních akcí mohlo konat 

mnohem více než předminulý školní rok, stejně tak žákovských soutěží nebo vzdělávání 

pedagogických pracovníků. 

     Na jednotlivých částech s informacemi o událostech konaných na naší škole se podíleli 

pedagogové, kteří aktivity zařizovali. Zpráva již nemusí neobsahovat obrazovou přílohu.  

     Výroční zpráva školy byla jednohlasně schválena. 

3) ŠR byla informována, že ve školním roce 2022/2023 byly na I. stupni otevřeny tři první    

     třídy, tři druhé, tři třetí, čtyři čtvrté a tři páté třídy. Na II. stupni přišli žáci 6., 8. a 9. ročníku  

     do tří tříd, jen sedmý ročník máme po čtyřech třídách. 

      K 30. 9. 2022 byl počet žáků celkově 690, z toho 361 žáků na I. stupni a 329 žáků na II. 

      stupni. 

 

     V provozu zůstalo opět 7 oddělení školní družiny, kterou využívají žáci od 1. do 3. třídy. 



 

 

4) V srpnu 2022 začala již několik let plánovaná rozsáhlá rekonstrukce bazénu, ale nemohla  

     být z finančních důvodů uskutečněna, proto byla od poloviny září 2021 zrušena výuka  

     plavání pro žáky naše i cizích škol. 

       Veškeré opravy školy musí být nadále z důvodu nízkého stavu rozpočtu odloženy na  

      neurčito, pokud by se nejednalo o havarijní stav. 

      Povedla se možnost přípravy 3. jídla ve školní jídelně pro zájemce s alergiemi či zdravot- 

      ními problémy (bezlepková, diabetická strava apod.), což bylo v minulosti řešeno. Tudíž  

      pokud bude zájem strávníků o tuto dietní stravu nadále, ŠJ se vynasnaží takové jídlo  

      zajišťovat. 

 

               Zapsal: Mgr. Jan Rozbořil  

Četla a souhlasí:  Jitka Marinčová  

 

  

V Brně dne 22. 10. 2022 


